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OCMW RAAD VAN DONDERDAG 21 OKTOBER 2021 

 
Aanwezig: Ben D'Haene, voorzitter OCMW-raad. 

Elsie Sierens, burgemeester. 
 
Williame Raman, Filip Demeyer, Michaël Vercruyssen, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, schepenen. 
 
Roger Lybeer, Etienne Balcaen, Jacques Bouckaert, Carolien Ongena, Alain Torcq, Sofie Vanden Hove, 
Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Céline De Weerd, Hildegarde Van 
Rompu, Eddy Van de Walle, Laura Van Rentergem, Koen Van Hende, Martinne Plets, Henriette Scheire, 
Helena Verbeke, raadsleden. 
 
Gert Deryckere, algemeen directeur 
 

AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Punten 1 tot en met 4 werden vastgesteld door de voorzitter. 
 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 23 september 2021 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 17 
september 2021 

3. Buitengewone Algemene Vergadering TMVS dv op 14 december 2021: goedkeuring 
agenda en mandaat aan de vertegenwoordigers 

Interne zaken 

Personeel - algemeen 

4. Goedkeuring koopkrachtverhogende maatregel in het kader van de uitvoering van 
het sectoraal akkoord 2020 door middel van ecocheques vanaf 2021 

 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 23 september 2021 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Er staat toch vaak ‘werd niet genotuleerd’ of ‘geen opname’, maar het is 
daarop dat u doelde met uw opmerking waarschijnlijk. Het is toch belangrijk dat de tussenkomsten van 
bepaalde raadsleden correct genotuleerd staan.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “We proberen dat te vermijden.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Laten we het verslag dan zo en worden die tussenkomsten niet vermeld?” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar als u de tussenkomsten op papier heeft, dan zouden we ze wel 
kunnen bezorgen, ter aanvulling van het verslag?” 



 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 32 en 74 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
OCMW-raad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de raad voor 
maatschappelijk welzijn, in chronologische volgorde, alle besproken onderwerpen vermelden, alsook het 
gevolg dat werd gegeven aan de punten waarover de raad voor maatschappelijk welzijn geen beslissing 
heeft genomen. Ze maken melding van alle beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij 
geheime stemming en in geval van individuele toekenning of terugvordering van maatschappelijke 
dienstverlening vermelden de notulen hoe elk lid gestemd heeft. Van deze verplichting kan worden 
afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk lid van de raad voor maatschappelijk welzijn heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te 
maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de raad 
voor maatschappelijk welzijn worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 en 74 van het decreet lokaal bestuur stelt dat de vergaderingen van de raad voor 
maatschappelijk welzijn openbaar zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° 
en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de raadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De OCMW-raad keurt de notulen van 23 september 2021 goed. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 17 september 2021 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe. 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik heb een vraag over de karweidienst. Er zijn twee tarieven voorzien. €15 
en €25 per uur. Dat lijkt me veel.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik dacht dat het €24 per uur was. Het sociaal tarief is €15 per uur. Er is 
gekeken naar wat momenteel in Nazareth en Merelbeke de meest voorkomende tarieven zijn. Het sociaal 
tarief is echt voor de mensen die een leefloon hebben. Als ze bijvoorbeeld willen verhuizen, kunnen ze 
voor die eenmalige zaken geholpen worden. Mensen met een verhoogde tegemoetkoming krijgen ook 
dat sociaal tarief. We willen ook geen concurrentie zijn van andere karweidiensten in de bouw maar willen 
het toch redelijk behapbaar maken voor mensen die die nood hebben.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Is het niet mogelijk om de tarieven te koppelen aan loon, zoals in de 
thuiszorg? Ik denk dat dat een eerlijkere tarifering is dan een vast tarief per uur. U zegt dat u niet in het 
vaarwater wil komen van officiële karweidiensten maar ik denk dat er toch een groot verschil is tussen 

http://www.destelbergen.be/


 

mensen die een beroep kunnen doen op een officiële karweidienst en zij die de tegemoetkoming echt 
nodig hebben. Ik zou voorstellen om dat op basis van het inkomen te doen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Dat ga ik aan de Zorgband zelf moeten vragen. Nu zijn deze zaken 
voorgesteld.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het is toch niet omdat zij dat voorstellen dat dat dat zo moet aangenomen 
worden.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De thuiszorg is ook nog verschillend, in die zin dat het hier gaat om 
mensen boven de 65. Thuiszorg kan ook voor mensen onder die leeftijd zijn. Mensen die een operatie 
hebben gehad bijvoorbeeld. Hier gaat het echt om oudere mensen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het gaat niet om de leeftijd, wel om het tarief. Ik vind dat veel geld. €15 of 
€24 per uur. Dat vind ik persoonlijk geen sociale klusjesdienst meer.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik zou moeten nagaan hoeveel dat is bij de thuiszorg. Ik ga het 
navragen.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het Decreet Lokaal Bestuur waarbij de volheid van bevoegdheid door wet of decreet wordt 
toevertrouwd aan het OCMW. 

Juridisch kader 

Titel VIII, hoofdstuk I van het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare 
centra voor maatschappelijk welzijn 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

De oprichtingsstatuten Zorgband Leie en Schelde 

Feiten en context 

// 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

In de statuten van Zorgband Leie en Schelde is opgenomen dat de goedgekeurde en ondertekende 
notulen van de algemene vergadering en van de raad van bestuur, ter kennis worden overgemaakt aan 
de OCMW-raden van de betrokken OCMW’s en aan de raad van bestuur van het APB Lemberge. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de goedgekeurde en ondertekende notulen van de raad van 
bestuur van Zorgband Leie en Schelde van 17 september 2021. 

3. Buitengewone Algemene Vergadering TMVS dv op 14 december 2021: goedkeuring agenda 
en mandaat aan de vertegenwoordigers 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 5° van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat het oprichten van extern 
verzelfstandigde agentschappen en het beslissen tot oprichting van, deelname aan of 



 

vertegenwoordiging in instellingen, verenigingen en ondernemingen tot de bevoegdheid van de 
gemeenteraad behoort. 

Juridisch kader 

Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking (DIS), in het bijzonder artikel 44 
waarin wordt bepaald dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger voor elke algemene 
vergadering moet worden herhaald. 

Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking (DIS), in het bijzonder artikel 25 
e.v. betreffende de opdracht van het overlegorgaan. 

De omzendbrief BB 2013/5 waarin wordt bepaald dat de vertegenwoordiger kan worden aangeduid voor 
een volledige legislatuur maar dat de toepassing afhankelijk wordt gesteld van hetgeen in de statuten van 
de intergemeentelijke samenwerking wordt vastgelegd. 

De OCMW-raadsbeslissing van 21 februari 2019 waarbij ingevolge de zesjaarlijkse algehele vernieuwing 
van de gemeenteraden de vertegenwoordigers in de intercommunales en verenigingen tijdens de 
bestuursperiode 2019-2024 werden aangeduid. 

Feiten en context 

Het OCMW van Destelbergen is voor activiteiten deelnemer van het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband TMVS dv. 

TMVS dv biedt oplossingen op maat, voor vennoten met specifieke behoeften.  

Vormvereisten 

Het OCMW werd per schrijven van 1 oktober 2021 uitgenodigd om deel te nemen aan de Buitengewone 
algemene jaarvergadering TMVS dv die op 14 december 2021 om 14.30 uur plaats heeft. De praktische 
organisatie zal begin november 2020 meegedeeld worden aan alle afgevaardigden. 

Motivering 

Overeenkomstig het decreet worden vertegenwoordigers in intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
aangeduid door de OCMW-raad. 

De OCMW-raad bepaalt het stemgedrag van zijn vertegenwoordiger op de algemene vergadering. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

Een afschrift van dit besluit zal worden gericht aan TMVS, p/a Intercommunaal Beheer TMVW, 
Stropstraat 1 te 9000 Gent, of op het e-mailadres (pdf) 20211214BAVTMVS@farys.be ten laatste op 9 
december 2021. 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen onthouden zich: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie Vooruit onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Vlaams Belang stemmen tegen: Henriette Scheire 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan de punten op de agenda van de Buitengewone Algemene 
Jaarvergadering van TMVS dv van 14 december 2021 en de daarbij horende documentatie nodig voor 
het onderzoek van de agendapunten :  

1. Toetreding van deelnemers 
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2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge toetredingen  

3. Evaluatie 2021, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2022 (cfr. artikel 432 DLB)  

4. Begroting 2022 (cfr. artikel 432 DLB )  

5. Actualisering presentievergoeding ingevolge indexaanpassing 

6. Statutaire benoemingen  

Varia  

Artikel 2. Aan de effectieve volmachtdrager van OCMW Destelbergen wordt mandaat verleend om op de 
Buitengewone Algemene Vergadering van 14 december die plaatsvindt:  

- te handelen en te beslissen conform de beslissingen van deze gemeenteraad. 

- deel te nemen aan elke latere buitengewone algemene vergadering met dezelfde dagorde in 
geval de eerste buitengewone algemene vergadering niet rechtsgeldig zou kunnen beraadslagen. 

Artikel 3. Volmacht wordt verleend in uitvoering van deze OCMW-raadsbeslissing aan: 

- Eva Rombaut, Heidestraat 50, 9070 Destelbergen (effectief) 

- Hildegarde Van Rompu, Grimbeerthof 1, 9070 Destelbergen (plaatsvervanger) 

Interne zaken 

Personeel - algemeen 

4. Goedkeuring koopkrachtverhogende maatregel in het kader van de uitvoering van het 
sectoraal akkoord 2020 door middel van ecocheques vanaf 2021 

Algemeen directeur Deryckere licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Waarom moeten we dat eigenlijk goedkeuring. Dit is een CAO, die ook 
opgenomen is in het paritair comité. Dit is eigenlijk toch gewoon een kennisname? Je kan dit toch niet 
afkeuren?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Vanuit de VVSG is er sowieso een voorstel geweest om dit voor te 
stellen aan de raad. Het is inderdaad een maatregel die generiek is voor elk lokaal bestuur, zowel voor 
provincie- als gemeentebesturen. De reden waarom we het opnieuw voorleggen, is omdat in het vorige 
besluit de uitvoering via handelaarscheques was opgenomen. We hadden nog niet beslist om met 
ecocheques te werken. We hebben het wel voorzien in de meerjarenplanwijziging. Het financieel effect is 
dus al verwerkt in de vorige meerjarenplanwijziging. De uitvoering daarvan was nog niet afgeklopt. Vorig 
jaar hadden we min of meer ingeschat dat die coronamaatregel en die €200 voor de handelaars mogelijk 
nog in scope zou zitten, maar dat is niet het geval.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 77 

Juridisch kader 

Sectoraal akkoord 2008-2013 voor het personeel van de lokale en provinciale besturen, afgesloten in het 
Vlaamse onderhandelingscomité C1 van 19 november 2008. 

Vijfde Vlaamse Intersectoraal akkoord van 8 juni 2018 (VIA 5). 

Sectoraal akkoord 2020 voor lokale en provinciale besturen van 8 april 2020.Omzendbrief KB/ABB 
2020/2 van 29 mei 2020 betreffende het sectoraal akkoord 2020 voor het personeel van de lokale en 
provinciale besturen. 

Koninklijk besluit van 15 juli 2020 tot invoeging van een artikel 19quinquies in het koninklijk besluit van 28 
november 1969 tot uitvoering van de wet van 27 juni 1969 tot herziening van de besluitwet van 28 
december 1944 betreffende de maatschappelijke zekerheid der arbeiders (consumptiecheque). 

Sectoraal akkoord tussen de sociale partners van de publieke sector van 9 juni 2021 houdende de 
aanpassing van de koopkrachtmaatregelen uit het VIA6-akkoord, de vervroegde uitkanteling van de 
publieke socio-culturele sector uit de via-akkoorden en de compensatie aan de lokale besturen voor het 
personeel dat niet onder het VIA6-akkoord valt 



 

Besluiten gemeenteraad en OCMW-raad van 23 mei 2019 betreffende de herziening van het bedrag van 
de maaltijdcheques voor gemeente en OCMW-personeel. 

Besluiten gemeenteraad en OCMW-raad van 24 september 2020 betreffende de goedkeuring van de 
invoering consumptiecheque 2020 voor gemeentepersoneel in het kader van de uitvoering van het 
sectoraal akkoord 2020. 

Besluiten gemeenteraad en OCMW-raad van 24 september 2020 betreffende de goedkeuring van de 
verhoging van de bijdrage tweede pensioenpijler 2020 voor contractuele personeelsleden van de 
gemeente en het OCMW in het kader van de uitvoering van het sectoraal akkoord 2020. 

Feiten en context 

Na onderhandelingen sloten de sociale partners op 8 april 2020 in het comité C1 voor de provinciale en 
lokale besturen, onderafdeling Vlaams Gewest en Vlaamse Gemeenschap, een sectoraal akkoord af voor 
het jaar 2020 (zie bijlage). 

De kern van het sectoraal akkoord was een koopkrachtverhoging van globaal 1,1% vanaf 1 januari 2020 
voor de personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal akkoord voor de lokale en 
provinciale besturen vallen. 

Op 9 juni 2021 sloten de sociale partners in het Vlaamse comité C1 van 9 juni 2021 een sectoraal 
akkoord af voor een koopkrachtverhoging van 1,1% voor het niet-VIA-personeel vanaf 2021.  

Vormvereisten 

De maatregelen in het kader van de koopkrachtverhoging werd onderhandeld met de vakorganisaties. 

Motivering 

In uitvoering van het sectoraal akkoord moest een koopkrachtverhoging doorgevoerd worden van globaal 
1,1% vanaf 1 januari 2020 voor alle personeelsleden die onder het toepassingsgebied van het sectoraal 
akkoord voor de lokale en provinciale besturen vallen. 

De maatregel tot een recurrente koopkrachtverhoging van 200 euro per VTE werd goedgekeurd door de 
raden van 24 september 2020 en ingeschreven in meerjarenplanwijziging 2020-2025. 

Het lokaal bestuur Destelbergen gaf uitvoering aan dit akkoord door: 

• De recurrente verhoging van de werkgeversbijdrage voor de maaltijdcheques tot het fiscale 
maximum à 6,91 euro, waarde maaltijdcheque 8 euro. (GR en OCMWR 23 mei 2019) 

• Een recurrente koopkrachtverhoging van 200 euro door de invoering van een Lokale 
handelaarsbonnen ter waarde van 200 euro in 2020. In regel mogen deze cadeaucheques 
het totaal bedrag van 40 euro niet overschrijden, eventueel vermeerderd met 40 euro per jaar 
voor elk kind ten laste van dat personeelslid, maar naar aanleiding van coronamaatregelen 
konden deze bonnen in 2020 uitzonderlijk een waarde van 200 euro hebben. (GR 24 
september 2020)  

• De verhoging van de minimale bijdragevoet voor de tweede pensioenpijler van 2% naar 2,5% 
(GR 24 september 2020)  

Over de uitvoering van de maatregel vanaf 2021 werd in 2020 (nog) geen uitspraak gedaan. 

Er wordt gekozen voor een efficiënte uitvoering van de koopkrachtverhogende maatregel met een 
beperkte overheadkost. 

Op dit moment beschikt het lokaal bestuur over een systeem van elektronische maaltijdcheques. De 
maatregel door middel van een aanvullende opdracht voor elektronische eco-cheques is een 
transparante en efficiënte oplossing. 

Financiële aspecten  

De koopkrachtverhogende maatregel voor personeel wordt opgenomen in de meerjarenplanwijziging als 
volgt: 

Gemeente: 

200 euro per VTE 

93,44 VTE x 200 euro 

Vanaf 2020: 16 688 euro 

OCMW: 



 

200 euro per VTE 

38,35 VTE x 200 euro 

Vanaf 2020: 7 670 euro 

Voor personeelsleden tewerkgesteld in de VIA-diensten (personeel in de zorgsector, de culturele sector 
en de sociale economie) wordt een specifieke financieringsregeling uitgewerkt waarbij de VIA-middelen 
gebruikt worden om deze verhoging te financieren.  

De verhoging van de eindejaarstoelage voor het niet-VIA-personeel maakt deel uit van een bredere deal 
opgenomen in het sectoraal akkoord van 9 juni 2021. 

Interne communicatie 

Deze wijze van uitvoering van deze koopkrachtverhogende maatregel zal aan de medewerkers 
gecommuniceerd worden via de interne nieuwsbrief. 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend om de recurrente koopkrachtverhoging van 200 euro per VTE 
vanaf 2021 uit te voeren met ecocheques.  

Artikel 2. Voor de berekening van het bedrag ecocheques waarop het personeelslid recht heeft, wordt 
rekening gehouden met volgende toekenningsvoorwaarden:  

• De referteperiode bedraagt 12 maanden en loopt van 1 januari 2021 tot en met 31 december 2021 

• Het bedrag wordt pro rata de tewerkstellingsbreuk berekend; 

• Het bedrag wordt pro rata de tewerkstellingsperiode berekend voor de personeelsleden die in de 
loop van de referte in of uit dienst zijn getreden van het bestuur. De gewone inactiviteitsdagen die 
tussen twee tewerkstellingsperiodes liggen, worden meegeteld voor de duur van de 
tewerkstellingsperiode; 

• In geval van afwezigheden wordt voor de berekening rekening gehouden met het aantal dagen 
waarvoor de betrokken personeelsleden salaris gekregen hebben; 

• Periodes van moederschapsrust en vakantie worden gelijkgesteld voor de berekening, ongeacht 
of deze dagen gedekt worden door salaris of niet. 

 
 
 
 
 
 

MONDELINGE VRAGEN  
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik wil u eerst en vooral nog eens bedanken voor de antwoorden die ik 
gekregen heb op mijn vragen van de vorige gemeenteraad. Ik wil toch nog een polsen naar de status van 
die lift. Die is nu al maanden uit roulatie. Wij zijn toch een heel grote organisatie, met de Zorgband, en die 
lift komt maar niet in orde. Dat werkt niet. Het is niet omdat we twee liften hebben in het 
woonzorgcentrum, ... Als het een appartementsgebouw zou zijn, waar minder mobiele mensen wonen, 
zouden zij hun appartement gewoon niet kunnen verlaten. Ik vind het toch ernstig, dat die lift nog steeds 
niet hersteld is. Ik weet dat u daar niets kan aan doen, maar voor zo’n organisatie als de Zorgband, is dat 
echt vreselijk.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Als het woonzorgcentrum nog onder de gemeente of het OCMW zou 
vallen, zou dat net hetzelfde geweest zijn. Dat heeft er dus niet veel mee te maken. Er is een dispuut 
tussen Cooman, die de lift geplaatst heeft, en de leverancier van een wisselstuk die men nodig heeft. In 
de bouw is het ook zo; op hout moeten we wachten, op metaal moeten we wachten,...” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Dispuut of niet, we moeten een oplossing zoeken. We hebben de 
wisselstukken nodig. Dan halen we de reservestukken van ergens anders. Dat een lift in een 
woonzorgcentrum daardoor maanden uit roulatie is, vind ik heel erg.” 



 

 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We kunnen niets anders doen dan wachten. Eén van de twee liften 
werkt nog. We kunnen dus verder. Ik denk dat men er genoeg achter zit. Verschillende mensen volgen 
het op.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Misschien ter aanvulling: dat is toch een blaam van die Zorgband? We 
zijn daar bij gegaan, net omwille van efficiëntieredenen, schaalvergroting... Zo’n banaal probleem lijkt dus 
niet opgelost te geraken. U zegt wel dat het probleem hetzelfde was geweest bij de gemeente of het 
OCMW. Het was net om díe redenen dat er toch geargumenteerd werd om bij de Zorgband te gaan. Dan 
zou alles veel beter lopen. We zien dat zulke simpele problemen maar blijven aanslepen. Nogmaals dus 
een warme oproep om daar effectief een oplossing voor te zoeken.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik heb dinsdag nog met de algemeen directeur van de Zorgband en de 
directeur van het woonzorgcentrum samengezeten, zoals we 3-, 4-maandelijks doen. We hebben dat 
probleem daar ook aangekaart. Als er op het hoogste niveau zelfs geen antwoord is, dan weet ik niet wat 
ik nog kan doen. We kunnen allemaal eens bellen naar Cooman om het op te lossen. Of dat de oplossing 
gaat zijn, weet ik niet.” 
 
Raadslid Lebrun (CD&V) zegt: “En wat als de tweede lift uitvalt. Wat gebeurt er dan? U kan er niets aan 
doen, dat weet ik, maar dan moeten we toch echt dringend schakelen.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik zeg het nogmaals. Men is er mee bezig. Er is misschien een 
oplossing in de maak maar die kost 24.000 euro. Daar moeten we dan ook weer geld voor vrijmaken. We 
moeten gewoon zien wat de makkelijkste en snelste oplossing kan zijn.” 
 

 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Dan heb ik nog een vraag over het sociaal comité. De laatste tijd zijn er 
blijkbaar nogal veel dossiers in het sociaal comité die in hoogdringendheid behandeld worden. Het gaat 
om 5 van de 11 dossiers bij één van de sociaal assistenten, om 5 van 12 bij een ander, en om 7 van de 
15 bij nog een ander. In feite is dat bijna de helft van de dossiers die in hoogdringendheid behandeld 
worden. Zo is het democratisch gehalte toch wel verdwenen? Welke zin heeft het nog om het comité 
samen te roepen? De mensen worden voor blok gezet want de helft is al beslist op voorhand. Het gaat 
dan bijvoorbeeld over dossiers rond voorafbetaling voor bosklassen. Daarvoor is toch geen 
hoogdringendheid nodig?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Er zijn een aantal dossiers die in de hoogdringendheid beslist worden. 
Dat heeft te maken met herzieningen van leefloon voor de maand september. We hebben op 13 oktober 
een bijzonder comité gehad. We kunnen de mensen niet tot 14 dagen na het einde van de maand laten 
wachten om hun leefloon uitgekeerd te krijgen. Een aantal hadden al een voorschot gekregen. Wij 
passen dan bij tot het bedrag van het leefloon. Zo kunnen ze toch een menswaardig bestaan hebben. We 
kunnen dat niet anders doen dan te werken via hoogdringendheid. Ik geeft toe dat over die twee dossiers 
van de bosklassen, kon gediscussieerd worden. Als die bosklassen doorgaan in de week dat het comité 
plaatsvindt, en de school wil per sé dat het geld al betaald is vooraleer de kinderen op bosklassen 
vertrekken, denk ik dat onze maatschappelijk werkers wel goed gehandeld hebben. We willen toch niet 
dat die kinderen niet mee kunnen omdat de ouders de centen niet hebben. Door zoiets twee weken op 
voorhand te beslissen, denk ik niet dat we een fout gemaakt hebben.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Het gaat ook niet over een fout. We stellen ons veel vragen bij de 
hoogdringendheid van sommige dossiers. Ook in het verleden waren er niet zoveel hoogdringende 
dossiers. Anders moeten we eens kijken naar hoeveel dossiers er de afgelopen 5 jaar in 
hoogdringendheid behandeld zijn. En is daar een evolutie bezig?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De maatschappelijk werkers gaan het echt alleen maar aanbieden als 
het nodig is. En soms filter ik daar ook nog uit wat nog kan wachten. Naar aanleiding van de opmerking 
van jullie partij in het comité vorige week, is er nogmaals op gedrukt dat we nog duidelijker een 
onderscheid moeten maken tussen wat wel en wat niet hoogdringend is. Als het gaat om mensen die 
geen centen hebben om verder te kunnen, of te kunnen eten, dan gaan we dat niet tegenhouden.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “We stellen ons de vraag of het wel allemaal hoogdringend is. Men voelt 
zich wat buiten spel gezet. De vergadering gaat door, en het is al allemaal beslist.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Zo extreem zou ik het nu niet benoemen.” 
 



 

Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Het gaat toch om 5 van 12 dossiers, 7 van 15 en 5 van 11. Dat is bijna 
meer dan de helft.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De steunen bij de dossiers binnen de RMI-wet moeten daar ook 
meegenomen worden. Er wordt telkens een lijst gemaakt van de dossiers die aan bod komen. Als daar 
toevallig herzieningen in hoogdringendheid tussen zitten, geeft dat natuurlijk een vertekend beeld.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Misschien is het wel interessant om eens de cijfers te bezorgen van de 
dossiers die bij hoogdringendheid behandeld werden de afgelopen 5 jaar. Dan hebben we een objectief 
criterium. Wij stellen dat vast, maar het beste is te meten. Dat moet wellicht wel ergens in het jaarverslag 
staan. Wij zien een stijgende tendens maar het is toch interessant om dat eens te meten.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik kan dat vragen maar of de maatschappelijk werkers ervoor staan te 
springen om te turven.... Ik denk dat ze hun tijd liever spenderen in functie van de cliënten. Ik kan het 
vragen aan de administratie.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Aanvullend, moet het eerder uitzondering zijn dan regel. Zoniet is er iets 
mis met de procedure. Ofwel moet men vroeger inplannen in de agenda zodat het tijdig kan beslist 
worden. Er zullen altijd uitzonderingen zijn op de regel. Collega Stevens gaf me een voorbeeld en dat 
vond ik toch wel tekenend. Daarbij zou ik toch willen vragen om het te onderzoeken. Dat is een geval 
waarbij het comité een negatieve beslissing had genomen in een bepaalde maand, en waar bij 
hoogdringendheid die beslissing tegengesproken wordt. Dat is toch ernstig, vind ik. Ik zou dat toch graag 
onderzocht zien tegen de volgende raad. Hoe komt zoiets tot stand?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Dan zou ik graag meer weten over dat voorbeeld. Het kan niet zijn dat ik 
een beslissing van het comité heb tegengesproken.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Dat ging over een dossier dat negatief is beslist in het comité. De maand 
erna is er positief beslist geweest. In het comité is daar naar gevraagd. Toen is uitgelegd dat die klant 
‘maar bleef zagen’.” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Ik stel voor dat dat onderzocht wordt, en dat dat opnieuw wordt 
voorgelegd in het comité. Inhoudelijk hoort dit niet thuis in de raad.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik wil dit toch ook in de raad horen. Ik zit niet in het comité.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik zou wel willen benadrukken dat hetgeen in het comité beslist wordt, 
ook wat betreft namen, níet met partijleden mag besproken worden.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dat is ook niet het geval.” 
 
Raadslid Stevens (CD&V) zegt: “Ik weet zelfs niet waarover het precies gaat. Ik weet alleen dat een 
negatieve beslissing van het comité, de maand erna positief werd beslist bij hoogdringendheid.” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Het gaat om het principe. OK, het principe zal bekeken worden.” 
 

Raadslid Verbeke (Vooruit) zegt: “Het huis dat op de hoek van de Letterwegel en de Kouterlaan staat, is 
nu afgebroken. Het OCMW heeft dat destijds gekocht. Wat komt daar in de plaats?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hebben een haalbaarheidsstudie laten maken om te kijken hoe we 
het sociaal huis kunnen uitbreiden, maar wat met dat stuk grond gaat gebeuren, is nog niet definitief 
afgeklopt in het college. Van zodra er meer info is, gaan we dat terugkoppelen. 
 

 
Raadslid Balcaen (Vooruit) zegt: “Ik heb een vraag ivm de stijgende energieprijzen. In feite is het aan de 
federale overheid om maatregelen te treffen. Enige tijd nadien neemt ook de Vlaamse regering 
maatregelen. Mijn vraag is of de lokale overheid ook iets doet rond de stijging van de energieprijzen. Ter 
vergelijking wens ik nog te zeggen dat in de jaren ’80, in mijn vroeger leven als gemeenteraadslid en 
schepen, werd er een soort premie werd gegeven aan mensen die problemen hadden om zich te 
verwarmen.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We zijn qua Vlaamse en federale premie nog aan het wachten op de 
omzendbrief over hoe we de premie die we kunnen geven, kunnen omzetten in de praktijk. Ten tweede 



 

hebben we nog altijd de verwarmingstoelage. Als mensen een verhoogde tegemoetkoming hebben, 
kunnen ze hun stookolie- en gasfactuur in het sociaal huis binnenbrengen. Dan kunnen ze maximum 
210,- euro per jaar krijgen daarvoor. We hebben ook de minimale levering van gas vanaf 1 november, tot 
eind maart. Dat is een veertiendaagse premie die nu, door de energiecrisis, wordt verhoogt. Tenslotte 
hebben de mensen die in het LAC komen ook recht op die premie die we gegeven hebben, die 
welzijnsbon. Over enkele weken is er zo’n LAC voor Fluvius, in verband dus met elektriciteit en gas. Op 
dit manier hebben we nog tot het einde van het jaar de mogelijkheid om hen te ondersteunen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik zou daar toch graag nog een aanvullende vraag bij stellen. U 
zegt ‘tot eind dit jaar’. Het punt is natuurlijk dat de energieprijzen niet onmiddellijk zullen dalen. 
Waarschijnlijk zullen ze nog stijgen deze winter. Ze zitten nu al op het niveau van 2011, heb ik uit de 
krant vernomen en ze zijn nog stijgend. Dat wil zeggen dat ze het niveau van 2011 nog zullen 
overschrijden en die prijzen zullen nog hoog blijven in het voorjaar. Worden er ook 2022 bijkomende 
maatregelen gepland?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Die minimale levering van gas en elektriciteit blijft lopen tot eind maart. 
De overheid kan die maatregel nog verlengen. Ik denk dat die vorig jaar, of twee jaar geleden, met een 
maand verlengd is, omdat het toen nog kouder was. We zijn ook bezig met geïntegreerd breed onthaal 
om de mensen uit die LAC dossiers uit te nodigen om na te gaan hoe we hen nog kunnen helpen. Dan 
kunnen zij ook bepaalde steun aanvragen en na een inkomstenonderzoek kunnen we bekijken of ze in 
aanmerking komen voor het instrument aanvullende steun, of ze hun factuur kunnen binnenbrengen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat zijn bestaande maatregelen, begrijp ik, of federale 
maatregelen die eventueel uitgebreid worden. Welke inspanningen levert de gemeente precies?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Zoals ik zeg, als mensen aangezet worden om hun problemen aan te 
kaarten, dan kunnen ze op de gewone OCMW-middelen een beroep doen. Dat is ons gemeentelijk geld 
dat we daarvoor inzetten.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Men verwacht een stijging van de energiefactuur tot 700 euro per 
gezin. Gaan die maatregelen volstaan?” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik denk dat we allemaal gaan moeten afwachten. Voor mensen die een 
vast contract hebben, zal de impact misschien minimaal of nihil zijn. Ik heb geen zicht op wie welk type 
contract heeft.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ok, we hebben er geen zicht op. We gaan wachten... Gaan we op 
den duur niet te lang wachten? Sommige mensen gaan financieel echt wel in de moeilijkheden komen.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Als ze het moeilijk hebben, kunnen ze nu al bij ons komen. Er is 
volgende week een commissie, over 2-3 weken is er nog één. Iedereen wordt dan ook uitgenodigd naar 
het sociaal huis. Als men zaken wil vragen, dan is dat zeker geen probleem.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “U denkt dus dat de bestaande maatregelen gaan volstaan.” 
 
Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ja.” 
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